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Er blijkt dus wel functioneel overleg mogelijk te zijn tussen Gemeente, Provincie en Stadsregio, 
maar wat is de stand van zaken tav de max. snelheid van 50 km/h op de Schipholweg ? 

Dit lijkt me direct verband houden met de dienstregeling, of blijkt dit straks weer niet haalbaar 
doordat aan vastgelegde dienstregeling moet worden voldaan ? 


